
 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη, 09/11/2021 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αδυναμία στελέχωσης των περιφερειακών νοσοκομείων» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Τη στιγμή που σύμφωνα με την καταγεγραμμένη στατιστική δοκιμάζεται το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας και φτάνει στα όριά του, παρατηρείται αδυναμία πλήρους στελέχωσης 
των κατά τόπους νοσοκομειακών Μονάδων. Αυτό το φαινόμενο είναι ακόμα πιο έντονο 
σε επαρχιακές πόλεις, όπου δεν υπάρχουν ιατρικές Μονάδες λειτουργούσες με πλήρως 
καλυπτόμενες ανά ειδικότητα κυλιόμενες βάρδιες, ώστε να ανακουφίζεται το 
δοκιμαζόμενο υγειονομικό προσωπικό, που υπηρετεί στις εν λόγω. Και όλα αυτά 
παρατηρούνται, παρά το ότι υπάρχει σε αναστολή πεπειραμένο προσωπικό με πολυετή 
εμπειρία, δοκιμασμένο στη μάχη της τρέχουσας «πανδημίας». 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε, αφ’ ης στιγμής υπάρχει σοβαρή αδυναμία κάλυψης των σχετικών 
οργανικών θέσεων στα περιφερειακά νοσοκομεία, να προχωρήσετε στην κάλυψη των 
κενών θέσεων  με το πεπειραμένο υγειονομικό προσωπικό που βρίσκεται σε αναστολή 
ή με κάποιον άλλο πρόσφορο τρόπο, ώστε να ανακουφιστεί το Εθνικό Σύστημα Υγείας, 
το οποίο κινείται πλέον οριακά;  
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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